

EU-Konformitätserklärung
(Richtlinie 2014/53/EU)

EU-Declaration of Conformity
(Directive 2014/53/EU)

Hiermit bestätigt ST Rubber GmbH, dass entsprechend heutigem Wissenstand die von ST Rubber GmbH verkauften Produkte *“UltraSeven Remote Control Egg purple (670000030097), UltraSeven Remote Control Egg black (670000030122) und UltraSeven Remote Control Egg pink (670000030123)”* alle technischen Vorschriften erfüllen, die für die Produkte im Geltungsbereich der Richtlinie 2014/53/EU (RED) des Rates gelten.

Hereby ST Rubber GmbH confirms that to its knowledge the products *“UltraSeven Remote Control Egg purple (670000030097), UltraSeven Remote Control Egg black (670000030122) and UltraSeven Remote Control Egg pink (670000030123)”* sold by ST Rubber GmbH satisfy all technical regulations applicable to the products within the scope of Council Directive 2014/53/EU (RED).

Folgende Normen wurden angewendet:
Following standards are used:

EN 60335-2-32:2003+A1:2008+A2:2015
EN 60335-1:2012+A11:2014
EN 62233:2008
EN 62479:2010
EN 301 489-1 V2.1.1
EN 301 489-3 V2.1.1
EN 300 220-1 V3.1.1
EN 300 220-2 V3.1.1

Benannte Stelle für Musterprüfung:
Notified Body for Type Examination:

SIEMIC
775 Montague Expressway
CA 95035 Milpitas
USA
EU Identification Number: 2200
Certificate number: RE-17092802

Die Erklärung wird abgegeben durch:
Declaration issued by:

Schneider & Tiburtius Rubber GmbH
Zum Sitters 36
66787 Wadgassen
Germany

Wadgassen, den 10.10.2018

A handwritten signature in blue ink, consisting of two distinct parts, likely representing the names of the signatories.

Adrian Schneider & Werner Tiburtius, Geschäftsführung



valid until 27.09.2022

433.92 MHz

-8.76 dBm